
    Ciechanów, dnia        stycznia 2018 r. 

 

Pan  

Michał Jeziółkowski 

Radny Rady Miasta Ciechanów  

       
 

 Odpowiadając na interpelację, złożoną przez Pana Radnego 21.12.2017 r. na 

XXXIX sesji Rady Miasta Ciechanów w sprawie modernizacji ul. Bartołda i ul. Andersena 

oraz odnosząc się do rozmowy telefonicznej, w której  Pan Radny doprecyzował, że chodzi              

o utwardzenie w/w ulic, uprzejmie wyjaśniam, że przedmiotowe drogi, podobnie jak inne 

drogi gruntowe są objęte bieżącym utrzymaniem, cyklicznie równane równiarką i w miarę 

możliwości podsypywane tłuczniem.  

Jednocześnie nadmieniam, że utwardzenie przedmiotowych dróg przed uzbrojeniem 

terenu w infrastrukturę techniczną jest nieuzasadnione ekonomicznie, ponieważ po 

utwardzeniu nastąpi ich rozkopanie przez prowadzone przyłącza (kilka gospodarstw 

domowych nie jest podłączonych do kanalizacji sanitarnej oraz sieci gazowej). 

Wniosek Pana Radnego jako jeden z wielu zostanie włączony do katalogu propozycji 

zadań remontowych w ramach bieżącego utrzymania dróg publicznych gminnych na 2018 

rok. Decyzje w sprawie wyboru zadań remontowych będą podejmowane po spotkaniach 

osiedlowych Prezydenta Miasta Ciechanów z  mieszkańcami. Spotkania te odbywać się będą 

w pierwszym kwartale 2018 r.  

 

 

 

 

  Do wiadomości: 

1. Biuro Obsługi Rady Miasta wm. 

2. a/a. 

 

IMiOŚ-ID 

jg/jg 


